

MINISTRY OF FOREIGN AFFAIRS OF THE KINGDOM OF THE NETHERLANDS
THE HAGUE

CONVENTION ON PROTECTION OF CHILDREN AND CO-OPERATION
IN RESPECT OF INTERCOUNTRY ADOPTION
(The Hague, 29 May 1993)

Notification in accordance with Article 48 of the Convention

WITHDRAWAL OF OBJECTIONS

The Netherlands, 29-08-2007

The Kingdom of the Netherlands (the Kingdom in Europe) withdraws its declarations made in accordance with article 44, paragraph 3, of the Convention, objecting to the accession of respectively **Belize, Mali** and **the Dominican Republic** to the Convention. Therefore, the Convention will take effect between the Kingdom of the Netherlands and Belize, Mali and the Dominican Republic as of 29 August 2007.

The Hague, 10 September 2007

MINISTÈRE DES AFFAIRES ÉTRANGÈRES DU ROYAUME DES PAYS-BAS
LA HAYE

CONVENTION SUR LA PROTECTION DES ENFANTS ET LA COOPÉRATION EN
MATIÈRE D'ADOPTION INTERNATIONALE

(La Haye, le 29 mai 1993)

Notification conformément à l'article 48 de la Convention

RETRAIT D'OBJECTIONS

Pays-Bas, 29-08-2007

Le Royaume des Pays-Bas (le Royaume en Europe) retire les déclarations d'objection à l'adhésion de respectivement le **Belize**, le **Mali** et la **République dominicaine** à la Convention, faites conformément à l'article 44, paragraphe 3, de la Convention. Par conséquent, la Convention aura de l'effet dans les rapports entre le Royaume des Pays-Bas et le Belize, le Mali et la République dominicaine à partir du 29 août 2007.

La Haye, le 10 septembre 2007